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Председница Суда Босне и Херцеговине Медџида Кресо упутила је отворено писмо
главном тужиоцу Србије за ратне злочине Владимиру Вукчевићу у којем наводи да
очекује његово јавно извињење због изјаве којом је довео у питање непристрасност и
независност правосуђа у Босни и Херцеговини, а нарочито Суда БиХ.

  

Кресова сматра да Суд БиХ и њу, као председницу ове институције, "дубоко вређа и
ниподаштава" Вукчевићева изјава, који је претходно рекао: "Пре свега, проблем је
могућност фер и поштеног суђења које треба да донесе сатисфакцију жртвама. Ако је
тачно да је председница Суда БиХ изјавила: 'Сви смо ми Ганић', онда имамо разлога да
поставимо питање објективног суђења у БиХ".

  

У оштро интонираном писму председница Суда БиХ наводи да је "непримерено од
Вукчевића да се користи лажима пласираних од појединих неодговорних политичара".

  

Она напомиње да би изјаву "Сви смо ми Ганић" или јавно поистовећивање са лицем које
је предмет судског спора "лично сматрала скандалозном уколико би дошла од било којег
правосудног радника, а поготово од председника Суда".

  

Кресова наглашава да је та изјава "злонамерно и тенденциозно пласирана, без икаквих
аргумената и доказа", истичући да "политичаре

  

Она је напоменула да је још увек спремна за наставак добре сарадње са правосудним
институцијама у Србији, те да се треба радити на изналажењу решења за потписивање
регионалног споразума о избегавању дуплих процесуирања.

  

Тужилац за ратне злочине Србије Владимир Вукчевић изразио је сумњу у објективност
евентуалног суђења Ејупу Ганићу у БиХ и истакао да ће учинити све да чињеницама
убеди судско веће у Лондону да су оправдани захтеви да Ганић буде изручен Србији.

  

(Срна)

 1 / 2



Председница Суда БиХ тражи јавно извињење Владимира Вукчевића
четвртак, 15 април 2010 22:46

  

 2 / 2


